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Abstract:

This research, known as the "narrative structure of Hellalic Westernization ",
deals with the components and elements of the narrative in a blog that is distrustfully
seedbed by Rosslyn Leila Qureish. The Hellalic Westernization is a widespread
semantic literary effect in Arab countries, and is a common Islamic Arab heritage,
which has been traded by the generations of the Hellalic immigrants from the Arabian
Peninsula toward the Arab Maghreb.

We study the impact of character structure on The Hellalic Westernization,
and in Chapter 2 we will examine the locality's structure in The Hellalic
Westernization, and in Chapter 3 the state of time structure in The Hellalic
Westernization .

R&umé:

Cette recherche, connue sous le nom de "structure narrative de
L'occidentalisation hilalienne", traite des composants et des éémnents de la narration
dans un blog qui est seméméiamment par Rosslyn Leila Qureish.

L'occidentalisation hilalienne est un effet litté&aire sénantique répandu dans les pays
arabes, et est un patrimoine musulman commun, qui a @&é&hangépar les géné&ations
d’immigrants de Hellalic de la péninsule arabique vers le Maghreb arabe.

Nous étudions I’impact de la structure de caractére sur , L'occidentalisation
hilalienne, et dans le chapitre 2 nous examinerons la structure de la localitédans
L'occidentalisation hilalienne, et dans le chapitre 3 1’état de la structure de temps dans
L'occidentalisation hilalienne.



